

# *F-teknologsektionen*

## *Protokoll fört vid Styremöte 2006-04-06*

*Tid: Torsdag 2006-04-06*

*Plats: Styretrummet*

### **Närvarande**

|                   |                               |
|-------------------|-------------------------------|
| Ordförande:       | Julien Aubert                 |
| Vice ordförande:  | Louise Geijer                 |
| Kassör:           | Timo Niiniskorpi (Fr.o.m. §3) |
| Sekreterare:      | Jonatan Rapp                  |
| DP-överste:       | Henrik Hansson                |
| NollK-ordförande: | Per Löfqvist                  |
| SNF-ordförande:   | Martin Nyman                  |
| Farmordförande:   | Marina Ohlsson                |
| Focumateriordf:   | Mattias Tjus                  |
| Styretasp:        | Jonas Preisz                  |
| Styretasp:        | Marcus Elmer                  |

### **§1. Mötets öppnande**

Nu var vi här igen.

### **§2. Runda Bordet**

- Nyman informerade oss om att nya Kårledningen har valts och att Fumvalet har öppnat.
- Lollo hade ett SU-möte nyligen. Disciplinstadgadiskussionen har tagits till en högre nivå p.g.a. att Kåren har släppt ärendet till Chalmersledningen. Lollo undrade över datum för en överlämningsbastu.
- Henrik planerar nästa år, då bl.a. nollrocken.
- Julien undrar ifall vi vill gå på UO d.v.s. fler än Julien. Kan vi använda MC2 i grundutbildningen på något sätt?

**§3. Verksamhetsplan skola/kår/sektioner**

Här hade visst ingen något att säga...

**§4. Införandet av mentorer till nollorna**

Alla nollor skulle kunna få en mentor utöver phaddrarna de redan har. Detta för att det skall finnas en person som de kan vända sig till med frågor under läsårets gång. Det verkar vara en bra ide men går det att genomföra?

**§5. Omsits**

Datum blir 6.e maj. Jonatan bokar tågagn. Skall typ vara finsits.

**§6. Mötets avslutande**

Julien Aubert  
Ordförande

Jonatan Rapp  
Sekreterare